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Sēde sasaukta 2023.gada 25.maijā plkst.9 

Sēde atklāta 2023.gada 25.maijā plkst.9 

 

Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks 

 

Sēdē piedalās 18 Bauskas novada domes deputāti 

domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis 

Kalniņš, deputāts Juris Krievs, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra Pētersone 

(attālināti), deputāte Līga Rimševica, deputāte Līga Jankova, deputāts Raitis Ābelnieks, 

deputāte Solveiga Lineja (attālināti), deputāts Vilnis Gailums, deputāts Jānis Siugalis, 

deputāts Jānis Kalniņš, deputāte Laine Baha, deputāts Rihards Melgailis, deputāte Inita 

Nagņibeda, deputāts Mārtiņš Cimermanis, deputāts Voldemārs Čačs 

 

Sēdē nepiedalās: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis – komandējumā 

 

Sēdē piedalās:  

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars 

Paičs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu 

nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, ekonomistes Zaiga Kārkliņa, Marija Abramčika, Baiba 

Uzkalne un Gita Skribāne un ekonomists Māris Vitrups, Informācijas tehnoloģiju nodaļas 

vadītāja Zinaida Sparāne, datorsistēmu un datortīklu administratore Krista Sondore, 

datorsistēmu un datortīklu galvenais administrators Ingemārs Avotiņš, Juridiskā un iepirkumu 

departamenta Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, Izglītības, kultūras, sporta un 

sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Antra Ozoliņa, Izglītības nodaļas vadītāja Vija 

Ieleja, Jaunatnes nodaļas vadītāja Līga Briģe, sabiedrisko attiecību speciālistes Diāna 

Goldmane un Beata Logina, Audita un kapitālsabiedrību uzraudzības nodaļas vadītājs Dainis 

Rijkuris, Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvās nodaļas 

vadītāja Egija Matuzone, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja Ilze Tijone, 

Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra vadītāja Elita Priedniece, speciāliste Baiba 

Valdmane, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga Vasiļauska, nekustamo īpašumu 

speciālists Māris Šarķis, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, nekustamo 

īpašumu speciāliste Dace Neiberte, Iecavas apvienības pārvaldes vadītājs Normunds Vāvers, 

Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, Vecumnieku apvienības pārvaldes 

nekustamā īpašuma nodaļas vadītājs Jānis Strēlis un speciāliste Ligita Vasermane, pirmsskolas 

izglītības iestādes “Pasaulīte” direktore Daina Kadiševska, izglītības iestādes “Skaistkalnes 

vidusskola” direktore Svetlana Vāverniece, Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas 

slimnīca” vadītāja Margarita Epermane, Bauskas novada pašvaldības iestādes “Zemgales 

mutes veselības centrs” vadītāja Mirdza Lazda, Bauskas novada Sociālā dienesta Rundāles 
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struktūrvienības vadītāja Kristīne Brūvele, Bauskas novada bāriņtiesas priekšsēdētājas vietniece 

Aija Stabule, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs 

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA 

“Zemgales mutes veselības centrs” darbību 2022.gadā. 

3. Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA 

“Bauskas slimnīca” darbību 2022.gadā. 

4. Pārskata ziņojums par Bauskas novada bāriņtiesas darbu 2022.gadā. 

5. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada bāriņtiesa” 

nolikumā. 

6. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Uzvaras pamatskola” direktores Ilzes 

Ērgles atbrīvošanu no amata. 

7. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Uzvaras pamatskola” direktora amata 

konkursa nolikuma apstiprināšanu 

8. Par festivāla “Bauska TASTE” 2023.gada dalības maksas nolikuma apstiprināšanu. 

9. Par Bauskas novada pašvaldības konkursa “Bauskas novada Uzņēmēju gada balva” 

nolikuma apstiprināšanu. 

10. Par Bauskas novada pašvaldības konkursa “Īsteno savu ideju Bauskas novadā!” 

līdzfinansējuma piešķiršanas apstiprināšanu. 

11. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par interešu un pieaugušo 

neformālās izglītības programmu licencēšanu” apstiprināšanu. 

12. Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta 

saistošajos noteikumos Nr.3 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” 

apstiprināšanu. 

13. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes “Skaistkalnes vidusskola” sporta 

zāles maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

14. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Sociālais dienests” 

maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

15. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

16. Par telpu Dzirnavu ielā 1, Iecavā nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas 

Sarkanais Krusts”. 

17. Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Brunavas, Ceraukstes, Codes, Dāviņu, 

Gailīšu, Mežotnes un Vecsaules pagastā. 

18. Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Rundāles, Svitenes un Viesturu pagastā. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības Bauskas pirmsskolas izglītības iestādes “Pasaulīte” 

attīstības plāna saskaņošanu. 

20. Par papildu finansējumu skolēnu nodarbinātības pasākumam. 

21. Par aizņēmumu projekta “Energoefektivitātes paaugstināšana sporta namam “Dartija” 

Iecavā” īstenošanai. 

22. Par projekta pieteikuma “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā” 
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iesniegšanu. 

23. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam 

Investīciju plānā. 

24. Par valsts reģionālā autoceļa P87 Bauska-Aizkraukle ceļa posma pārņemšanu 

pašvaldības īpašumā. 

25. Par zemes piekritību Bauskas novada pašvaldībai. 

26. Par piekrišanas sniegšanu valstij piekritīgās zemes vienības 40940010020 statusa 

maiņai. 

27. Par Skaistkalnes pagasta padomes 2008.gada 29.oktobra lēmuma Nr.13 atcelšanu. 

28. Par atmežošanas atļauju nekustamajā īpašumā “Pintes” Vecsaules pagastā. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - Smaidas-13, Ozolaine, 

Vecsaules pagasts, Bauskas novadā dienesta dzīvokļa statusa atcelšanu un nodošanu 

atsavināšanai. 

30. Par nekustamā īpašuma Ceriņu iela 8, Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 6”- 6, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 16”- 40, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.13 

“Misas kūdra 1”, Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 

“Misas kūdra 10”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.11 

“Misas kūdra 12”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.12 

“Silmači”, Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 

“Lieltenteni 2”, Valles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Tirgus iela 2C-28, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ziedoņi 26”, 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ziedoņi 40”, 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Īslīces stacija 2”, 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mazbērtužas”, Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

(I.Romānovs, I.Nagņibeda, A.Mačeks, I.Pētersone, G.Kalniņš, R.Melgailis, I.Latviete, 

V.Čačs, M.Cimermanis) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Sagatavota informācija par pašvaldības darbības aktualitātēm. 
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 Informē par Izglītības un zinātnes ministrijas pieteikto vizīti 6.jūnijā pašvaldībā par 

efektīvu un ilgtspējīgu skolu tīklu. Izglītības nodaļa sagatavos prezentāciju par aktualitātēm 

pašvaldības skolu tīklā.  

 Aktuālas ir arī bērnu tiesību sadarbības grupas darbības problēmas – notiek bāriņtiesu 

personāliju rotācija, nepieciešams darba grupas vadītājs.  

 Informē par kolektīvā iesnieguma par kapitālsabiedrību reorganizāciju izskatīšanas 

procesu – viedokļu dažādība un iesniedzēju uzturētie jautājumi joprojām ir aktuāli, 

sagatavots darba materiāls uz iedzīvotāju izvirzītajiem jautājumiem, kuram noteikts 

ierobežotas pieejamības informācijas statuss. Līdz 30.maijam komisijas locekļiem 

jāiesniedz savs redzējums par sagatavoto darba materiāla projektu, nākamā sēde notiks 

7.jūnijā plkst.10, pēc kuras domē tiks iesniegta informācija par komisijas darba rezultātiem. 

 Saistībā ar kapitālsabiedrību reorganizācijas procesu, 24.maijā oficiālajā izdevumā 

“Latvijas Vēstnesis” tika iesniegts paziņojums par reorganizācijas procesu un iespējamo 

kreditoru pieteikšanos mēneša laikā. SIA “Īslīces ūdens” un SIA “Bauskas ūdens” tuvojas 

reorganizācijas apvienošanas pabeigšana, Uzņēmuma reģistrā jānofiksē procesa beigas. SIA 

“Mūsas saimnieks” un SIA “Jaunolis” process maija sākumā ir noslēgts. Mainīts SIA 

“Bauskas ūdens” nosaukums uz SIA “Bauskas novada komunālserviss”. Turpinās darbs pie 

struktūru izveides pa nozarēm, dalībnieku sapulce notiks 2.jūnijā.  

 Maijā sadarbībā ar apvienību pārvaldēm, Rundāles un Valles komunālajiem dienestiem 

tika strādāts pie izvērtējuma ar mērķi sagatavot lēmuma projektu par komunālo 

pakalpojumu, ko sniedz pašvaldība, pārņemšanu kapitālsabiedrību kompetencē. 

 Informē, ka SIA “VIDES SERVISS” sadarbībā ar Latvijas Vides investīcijas fondu 

pabeiguši projektu par Grantiņu poligona nosegšanu. Aktuāls ir izvērtējums par saražotās 

gāzes apjomu, lai varētu izbūvēt gāzes savākšanas sistēmu nākamajās projekta kārtās.  

 Pārrunāts jautājums par Iecavas tirgus apsaimniekošanu, pamatojoties uz Konkurences 

padomes izvērtējumu, norādot pašvaldībai izvērtēt tirgus apsaimniekošanu nodot privātajam 

sektoram; pašvaldības un kapitālsabiedrību darba kārtībā šāds jautājums šobrīd nav aktuāls, 

par to informēs tiklīdz jautājums tiks aktualizēts atkārtoti.  

 Notiek darbs pie interešu konflikta regulējuma izstrādes, kurš kā nepieciešams 

dokuments jāiesedz projektu pieteikumā bezemisiju transporta iegādei. Turpinās darbs pie 

saistošo noteikumu projekta par skolēnu pārvadājumu kārtības izstrādi pašvaldībā. 

 Atlīdzības darba grupa turpina darbu pie darbinieku individuālās mēnešalgas 

noteikšanas, par to tiks informēti nodaļu vadītāji. 

 I.Nagņibeda ierosina uz tikšanos ar Izglītības un zinātnes ministrijas pārstāvjiem 

uzaicināt arī deputātus. I.Romānovs uzsver, ka šī tikšanās notiks starp pašvaldības vadību 

un Izglītības nodaļu, par sarunām deputāti tiks informēti. A.Mačeks papildina, ka šīs 

tikšanās mērķis ir apzināt pašvaldības plānus attiecībā par skolu tīklu optimizāciju novadā. 

I.Nagņibeda uzsver, ka arī deputātiem ir jāiesaistās šajās sarunās. A.Mačeks pieņem šo 

priekšlikumu izvērtēšanai. 

 I.Pētersone jautā par ģimenes ārstu pieejamību novadā – sagatavot prakšu atrašanās 

vietas kartē; turpinot, norāda uz informācijas sagatavošanu saistībā par bērnu dienas 

nometnēm un skolēnu nodarbinātību vasarā. A.Mačeks atbild, ka kartē ir parādītas prakšu 

vietas; skolēnu nodarbinātība ir saistīta ar NVA, darba vietas var nodrošināt tik, cik ir 

piedāvājums. I.Romānovs papildina, ka par vasaras dienas nometnēm atbildīga ir Izglītības 

nodaļa, kura sagatavos informāciju. I.Pētersone ierosina jautājumu par primāro veselības 

parūpi iekļaut Sociālās un veselības komitejas sēdē, un turpina par industriālā parka 

attīstības tendencēm. A.Mačeks atbild, ka par šo parku interese ir, notiek zemes ierīcības 

projektu izstrāde zemes vienību sadalei, tiek gatavotas zemes vienības izsolei; šobrīd 

nogaidoša pozīcija saistībā ar valdības lēmumu par Bauskas apvedceļu, kā arī Rail Baltica 

procesa tālāko virzību. Prioritāte vairāk ir uz rūpniecisko ražošanas jomu, ir interese par 

saules paneļu parka izbūvi. I.Pētersone turpina par Vecsaules sporta zāles projektēšanu. 
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A.Mačeks atbild, ka projektēšanas uzdevums ir nobeiguma stadijā, tiks izsludināts 

iepirkums.  

 G.Kalniņš jautā, kādi būs skolēnu pārvadājumi, un par lielākajiem būvniecības 

projektiem, kā tos ietekmēs sadārdzinājuma procesi un finansējuma apguve plānošanas 

periodā. A.Mačeks paskaidro, ka šie procesi katru mēnesi tiek izrunāti projektu vadības 

sanāksmēs, vairāki lielie plānotie projekti tiks pabeigti šogad, izņemot Vecumnieku 

vidusskolas projektu, bažas, vai paspēs apgūt plānoto finansējumu. I.Romānovs papildina, 

ka process tiek uzraudzīts, un saistošo noteikumu projekts par skolēnu pārvadājumiem tiek 

izstrādāts, publiskai apspriešanai tiks nodots līdz 26.jūnijam.  

 R.Melgailis jautā par finanšu līdzekļiem ceļu projektiem. A.Mačeks atbild, ka par 

diviem ceļiem ir pieņemti lēmumi, notikušas sarunas ar Satiksmes ministriju par izvērtēšanu 

un kritērijiem projekta pieteikumā. I.Latviete papildina, ka diviem ceļu projektiem ir veikti 

iepirkumi, šogad plānoti pieci ceļu projektu pieteikumi. 

 V.Čačs jautā par iepirkumiem Ceriņu un Biržu ielām Bauskā. A.Mačeks atbild, ka 

noskaidros.  

 M.Cimermanis izsaka atbalstu I.Nagņibedas ierosinājumam par deputātu uzaicināšanu 

uz tikšanos ar Izglītības un zinātnes ministrijas pārstāvjiem un uzsver skolēnu pārvadājumu 

kārtības izstrādāšanā ņemt vērā attālumu no skolas līdz vietai, kur dzīvo skolēni, 

nepieciešamas plašas diskusijas šajā jautājumā. 

 Jautājumu nav, informāciju pieņem zināšanai. 

 

  

2.p. 

Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Zemgales 

mutes veselības centrs” darbību 2022. gadā. 

(D.Rijkuris, V.Čačs, A.Mačeks, J.Krievs, M.Lazda, L.Jankova, G.Kalniņš, M.Cimermanis) 

Ziņo: D.Rijkuris. 

 Informē par kapitālsabiedrības darbību 2022.gadā. Tās darbības pamatā ir vispārēja 

ārsta prakses pakalpojumu sniegšana zobārstniecībā bērniem, kas ir valsts apmaksāta. 

2022.gadā pamatkapitālā izmaiņas nav notikušas, uzņēmuma telpās notiek remontdarbi, 

pakalpojumi tiek sniegti pagaidu telpās, kā rezultātā nav realizēta vidēja termiņa stratēģija – 

nav iegādāti plānotie pamatlīdzekļi, tos plānots apgūt šogad. 

  Kapitālsabiedrības ieņēmumi 2022.gadā ir lielāki, kā plānots, neto apgrozījums ir 

samazinājies, palielinājušās ražošanas izmaksas. Neto peļņa sastāda 21 586 EUR. Kopumā 

uzņēmuma darbības rādītāji ir stabili. Uzņēmumā nodarbināti 15 darbinieki.  

 V.Čačs aktualizē jautājumu par dividendēm un norāda, ka valsts finansē tikai 80% 

izmaksas, pārējos izdevumus sedz uzņēmums; vai dividendes tiks atstātas uzņēmuma 

attīstībai. A.Mačeks paskaidro, ka par šo jautājumu šobrīd nav jālemj. D.Rijkuris papildina, 

izskaidrojot dividendes metodiku. Diskutē par dividenžu ieskaitīšanas procesa konsekvenci 

pārvaldītājam. A.Mačeks rezumē, ka par šāda veida jautājumiem tiks gatavoti lēmuma 

projekti, kad šī informācija tiks apzināta. 

 J.Krievs jautā par zobārstniecības izbraukuma brigādēm izglītības iestādēs Iecavā, 

Vecumniekos un Rundālē maija beigās. M.Lazda atbild, ka mobilā ārstniecības kabineta 

pakalpojums tiek nodrošināts lauku skolās, grafiks tiek saskaņots ar pašvaldību, 

nepieciešama vecāku piekrišana. Atbilstoši saskaņotajam sarakstam tika veikti izbraukumi 

Bērsteles, Vecsaules, Svitenes izglītības iestādēs; izbrīna izglītības iestāžu neatsaucība.  

 L.Jankova jautā, vai tiek apsvērta uzņēmuma stratēģijas korekcija. M.Lazda atbild, ka 

stratēģijā ir veiktas izmaiņas finanšu plānā, paredzēts iegādāties zobārstniecības iekārtas un 

kompresoru.  
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 G.Kalniņš norāda, ka mobilajam ārstniecības kabinetam izvēlēts nepiemērots laiks – 

maija beigas, tāpēc varbūt nav tās atsaucības. M.Lazda atbild, ka pagājušajā gadā mobilā 

kabineta pakalpojumus sniedza Stelpē, Kurmenē un Vallē, izsaka priekšlikumu veidot 

stabilu izbraukuma grafiku reizi gadā sadarbībā ar Izglītības nodaļu. A.Mačeks rezumē šo 

jautājumu izskatīt kādā no Sociālās un veselības komitejas sēdēm.  

 M.Cimermanis izsaka priekšlikumu darbības prioritātēs ietvert sadarbības plāna 

izstrādi starp uzņēmumu un izglītības iestādēm par mobilā kabineta pakalpojumu sniegšanu. 

 Jautājumu nav, informāciju pieņem zināšanai. 

 

 

3.p. 

Informatīvs ziņojums par Bauskas novada pašvaldības kapitālsabiedrības SIA “Bauskas 

slimnīca” darbību 2022. gadā. 

(D.Rijkuris, I.Pētersone, M.Epermane, M.Mediņš, A.Mačeks) 

Ziņo: D.Rijkuris. 

 Pamatkapitāls sastāda 819 582 EUR, darbinieku skaits – 130. 2022.gadā izmaiņas 

pamatkapitālā nav notikušas, pagājušā gadā tika iecelta jauna valdes locekle M.Epermane. 

Vērtējot finanšu analīzi, atbilstoši stratēģijai iekavējušās plānotās investīcijas, redzams 

palielinājums naudas atlikumā apgrozāmajos līdzekļos un bilances kopsummā, apgrozāmie 

līdzekļi netiek izmantoti. Uzņēmuma darbība vērtējama kā stabila, tas ir pelnošs, mērķu 

izpilde laba, riska faktoru stabilitātei nav. 

 I.Pētersone ierosina slimnīcai nodrošināt vides pieejamību, kas saistītas ar durvīm. 

D.Rijkuris atbild, ka investīciju plānā kā prioritāte ir izvirzīta vides pieejamības uzlabošana. 

M.Epermane papildina par kopējām slimnīcas investīcijas plānā noteiktajām prioritātēm – 

vides pieejamības, infrastruktūras uzlabošana, poliklīnikas interjera pilnveidošana, 

uzņemšanas un aprūpes nodaļu darba uzlabošana, divu ārējo liftu izbūve, 

energoefektivitātes projektu apguve VARAM un Atveseļošanās projektu ietvaros, kā arī 

jāpilnveido ģimenes ārstu prakšu infrastruktūras uzlabošana projektu ietvaros.  

 M.Mediņš jautā par jauno speciālistu piesaisti. A.Mačeks atbild, ka tiek gatavoti 

saistošie noteikumi par zemas īres dzīvokļu izīrēšanas rindas izveidošanu, kurā prioritāte 

būtu arī jaunie medicīnas speciālisti. M.Epermane papildina, ka esošā situācija nav laba dēļ 

ģimenes ārstu pirmspensiju statusa, bet tiek iesaistīti arī jaunie rezidenti dažādās 

specialitātēs; būtiski uzsākt ilgtermiņa sadarbību ar izglītības iestādēm, jo skolēni izrāda 

interesi par medicīnu. Atjaunota sadarbība ar koledžām, septembrī Bauskā būs pieejama 

apmācība ārsta un māsu palīgiem, arī elektroniskā pieraksta sistēma veicina darba vides un 

labbūtības uzlabošanos. 

 Jautājumu nav, informāciju pieņem zināšanai. 

 

 

4.p. 

Pārskata ziņojums par Bauskas novada bāriņtiesas darbu 2022.gadā. 

(A.Stabule) 

Ziņo: A.Stabule. 

 Bāriņtiesas likums nosaka, ka bāriņtiesai pārskata ziņojums domei jāiesniedz ne retāk 

kā reizi gadā. Bāriņtiesa prioritāri nodrošina bērnu vai aizgādnībā esošu personu tiesības un 

tiesisko interešu aizsardzību, kā arī sniedz palīdzību mantojumu lietu kārtošanā un izdara 

apliecinājumus. Darbības pārskats sagatavots prezentācijas veidā, izskatīts Sociālās un 

veselības komitejas sēdē, iesniegta informācija par bāriņtiesas darbību 2021.gadā.  
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 Bauskas novada bāriņtiesa tika izveidota 2022.gada janvārī, apvienojot Bauskas, 

Iecavas, Rundāles un Vecumnieku novadu bāriņtiesas. Bāriņtiesas sastāvā ir 22 darbinieki, 

šobrīd strādā 20 darbinieki; darbiniekiem ir nepieciešamā izglītība un kompetence. Darbs ir 

bijis grūts, pēc apvienošanās bija jāvienojas par vienlīdzīgu darba stilu, darba metodiku, 

kārtību, vienotas lietvedības sistēmas nodrošināšanu.  

 2022.gada sākumā bāriņtiesa veica jaunās bāriņtiesas pārbaudi vairāku kategoriju 

lietās. Pārbaudē konstatēti trūkumi, bāriņtiesa atrodas Tiesībsarga pārraudzībā, jo personas 

iesniedz sūdzības. Laba sadarbība ir ar pašvaldības policiju, sociālo dienestu, valsts policiju, 

izglītības iestādēm, probācijas dienestu, aprūpes iestādēm un citām bāriņtiesām. 

 Iepazīstina ar bāriņtiesas galvenajiem rādītājiem. Lietvedībā 514 aktīvas lietas, 

ierosinātas 158 lietas, pieņemti 12 vienpersoniski lēmumi. Informē par bērnu skaitu 

audžuģimenēs un aprūpes iestādēs. Pieņemti 35 lēmumi bērnu mantu lietās, 7 lēmumi 

mantojuma aizgādnības lietās, dalība 61 tiesas sēdē, pieņemti 279 lēmumi. Lietvedībā kopā 

saņemti 7 161 dokuments, t.sk. nosūtīti 3 638 dokumenti.  

 Izsaka pateicību audžuģimenēm, aizbildņiem un bāriņtiesas darbiniekiem.  

 Jautājumu nav, informāciju pieņem zināšanai. 

 

 

5.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada bāriņtiesa” 

nolikumā. 

(A.Stabule, G.Kalniņš) 

Ziņo: A.Stabule. 

 Bāriņtiesa šī gada februārī saņēma administrācijas Audita un kapitālsabiedrību 

pārraudzības nodaļas iekšējā audita ziņojumu ar ieteikumiem veikt bāriņtiesas nolikuma 

aktualizāciju, atbilstoši esošajai darba organizācijai un struktūrai. Nolikums tika izskatīts 

Sociālās un veselības komitejas sēdē, ieteikumi tika iestrādāti nolikumā. 

 Informē par galvenajiem grozījumiem: nolikumā precizēti 3., 6.p., papildināta darbības 

pārskata iesniegšana domē līdz 31.martam, 8., 9., 16., 21., veiktas korekcijas 14., kā arī 10., 

13.2.punktos. 16.p. redakcija tika izskatīta sadarbībā ar Labklājības ministrijas atbildīgā 

likuma grozījumu izstrādātāju. Veikti grozījumi arī bāriņtiesas struktūrā, neizdalot 

vietniekus pa jomām. 

 G.Kalniņš norāda uz nolikuma 21.punkta precizēšanu par bāriņtiesas priekšsēdētāja 

aizvietošanu uz prombūtnes laiku, nosakot to ar izpilddirektora vai bāriņtiesas 

priekšsēdētāja rīkojumu. A.Stabule atbild, ka prombūtnes laikā bāriņtiesas priekšsēdētājs 

norīko vienu no vietniekiem vai locekli, precizēs punkta redakciju.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.   

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

precizēt nolikuma 21.punkta redakciju, 

 

pieņemt lēmumu Nr. 250 “Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības iestādes “Bauskas novada bāriņtiesa” nolikumā”. 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Uzvaras pamatskola” direktores Ilzes Ērgles 

atbrīvošanu no amata. 

(I.Romānovs, G.Kalniņš, V.Ieleja) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Pašvaldībā saņemts I.Ērgles iesniegums par darba tiesisko attiecību izbeigšanu 

atbilstoši Darba likuma prasībām. Aicina atbalstīt sagatavotā lēmuma projekta redakciju. 

 G.Kalniņš jautā, kas pildīs direktora pienākumus līdz jauna kandidāta apstiprināšanai. 

V.Ieleja atbild, ka darba pienākumus pildīs direktores vietnieks. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis Kalniņš, Jānis 

Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 213 “Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Uzvaras pamatskola” direktores Ilzes Ērgles 

atbrīvošanu no amata”. 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Uzvaras pamatskola” direktora amata 

konkursa nolikuma apstiprināšanu. 

(V.Ieleja, J.Krievs, R.Ābelnieks, G.Kalniņš, A.Mačeks) 

Ziņo: V.Ieleja. 

 Sagatavots lēmuma projekts par direktora amata konkursa izsludināšanu Uzvaras 

pamatskolā. Konkursa nolikums atbilstošs citām izglītības iestādēm iepriekš aizstrādātam 

nolikumam, termiņš noteikts 20 kalendārās dienas. 

 J.Krievs izsakās par nolikumu: 14.p. papildināt “un piešķirt punktus saskaņā ar 

vērtēšanas kritērijiem, kas noteikti 13.p. apakšpunktos”; 19.p. un 20.p. nesakritības, 

priekšlikums norādīt 20.p. atsauci uz 19.p. noteikto pretendentu augstāko vērtējumu; 

terminu “vērtējums” nomainīt uz “punktu skaitu”. R.Ābelnieks iesaka 20. un 21.punktā 

svītrot “otrajā kārtā”. 
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 G.Kalniņš jautā par 23.p. noteikto darba līgumu uz noteiktu laiku. V.Ieleja pieņem 

labošanai “uz nenoteiktu laiku”. 

 A.Mačeks vērš uzmanību uz nolikuma precizēšanu, notiek balsošana par lēmumu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Līga Jankova, 

Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

veikt nolikuma precizējumus norādītajos punktos, 

 

pieņemt lēmumu Nr. 249 “Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Uzvaras pamatskola” direktora amata konkursa 

nolikuma apstiprināšanu”. 

 

Deputāte I.Pētersone attālināti atslēdzas no sēdes plkst.10:45. 

 

 

8.p. 

Par festivāla “Bauska TASTE” 2023.gada dalības maksas nolikuma apstiprināšanu. 

(J.Dūmiņš, M.Mediņš, A.Mačeks, G.Kalniņš) 

Ziņo: J.Dūmiņš. 

 Nolikums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdē, 

veiktas izmaiņas, lai neierobežotu jebkāda veida konkurenci pakalpojumu sniedzējiem; 

aicināti visi interesenti iesaistīties pasākumā.  

 M.Mediņš jautā, pēc kādiem principiem ir noteiktas maksas. J.Dūmiņš atbild, ka tie ir 

20% no kopējiem izdevumiem, pastāv noteikti kritēriji masu pasākuma apkalpošanai. 

A.Mačeks papildina, ka katrai preču grupai noteikts konkrēts vietu skaits, turpmāk 

jāizstrādā vietas izsoles noteikumi masu pasākumiem.  

 G.Kalniņš izsakās par komisijas dalībnieku izvērtēšanu. J.Dūmiņš atbild, ka tiks 

vērtēts piedāvātais sortiments, tā cenas piedāvājums, un finansiālais atbalsts. G.Kalniņš 

norāda uz subjektīva vērtējuma iespēju. A.Mačeks papildina, ka to izvērtēs komisijas 

sastāvs, un J.Dūmiņš turpina, ka nav daudz šo dalībnieku, kuri varētu pieteikties. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  2 (Jānis Dūmiņš, Mārtiņš Mediņš) 

"nepiedalās" -  1 (Ināra Pētersone) 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 214 “Par festivāla “Bauska TASTE” 

2023.gada dalības maksas nolikuma apstiprināšanu”. 

 

Tiek izsludināts sēdes pārtraukums plkst.10:55. 

Sēde tiek atsākta plkst.11:05. 

Deputāti J.Dūmiņš un S.Lineja sēdē nepiedalās. 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības konkursa “Bauskas novada Uzņēmēju gada balva” 

nolikuma apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdē, ieteiktās 

korekcijas ir veiktas. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  2 (Jānis Dūmiņš, Solveiga Lineja) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 215 “Par Bauskas novada pašvaldības 

konkursa “Bauskas novada Uzņēmēju gada balva” nolikuma 

apstiprināšanu”. 

 

 

10.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības konkursa “Īsteno savu ideju Bauskas novadā!” 

līdzfinansējuma piešķiršanas apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 
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Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 216 “Par Bauskas novada pašvaldības 

konkursa “Īsteno savu ideju Bauskas novadā!” 

līdzfinansējuma piešķiršanas apstiprināšanu”. 

 

 

11.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu “Par interešu un pieaugušo neformālās 

izglītības programmu licencēšanu” apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 217 “Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu “Par interešu un pieaugušo neformālās izglītības 

programmu licencēšanu” apstiprināšanu”. 

 

 

12.p. 

Par saistošo noteikumu “Grozījumi Bauskas novada domes 2023.gada 30.marta saistošajos 

noteikumos Nr.3 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2023.gadam”” apstiprināšanu. 

(A.Mačeks, I.Spurķe) 

Ziņo: A.Mačeks, I.Spurķe. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. Aicina I.Spurķi ziņot par precizējumiem. 

 I.Spurķe paskaidro, ka budžeta grozījumu materiālos veikti precizējumi, palielinot 

ieņēmumu un izdevumu daļas saistībā ar Skaistkalnes muižas dzīvojamā ēkas pamatu 

atjaunošanas būvprojekta izstrādi un Pārrobežu sadarbības programmas 2014-2020 projektu 
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“Zemgales uzņēmējdarbības vides attīstība un uzņēmēju konkurētspējas veicināšana 

(SMEPRO)”. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 218 “Par saistošo noteikumu “Grozījumi 

Bauskas novada domes 2023. gada 30. marta saistošajos 

noteikumos Nr. 3 “Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 

2023. gadam”” apstiprināšanu”. 

 

 

13.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestādes “Skaistkalnes vidusskola” sporta zāles 

maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 219 “Par Bauskas novada pašvaldības 

izglītības iestādes “Skaistkalnes vidusskola” sporta zāles 

maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 
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14.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Sociālais dienests” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 220 “Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Bauskas novada Sociālais dienests” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu”. 

 

 

15.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Iecavas apvienības pārvalde” maksas 

pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 221 “Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Iecavas apvienības pārvalde” maksas pakalpojumu 

cenrāža apstiprināšanu”. 
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16.p. 

Par telpu Dzirnavu ielā 1, Iecavā nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas 

Sarkanais Krusts”. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums nav skatīts komitejas sēdēs. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 222 “Par telpu Dzirnavu ielā 1, Iecavā 

nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “Latvijas Sarkanais 

Krusts””. 

 

 

17.p. 

Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Brunavas, Ceraukstes, Codes, Dāviņu, Gailīšu, 

Mežotnes un Vecsaules pagastā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 223 “Par ūdensapgādes un kanalizācijas 

tarifiem Brunavas, Ceraukstes, Codes, Dāviņu, Gailīšu, 

Mežotnes un Vecsaules pagastā”. 
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Sēdei attālināti atkārtoti pieslēdzas deputāte S.Lineja plkst.11:13. 

 

 

18.p. 

Par ūdensapgādes un kanalizācijas tarifiem Rundāles, Svitenes un Viesturu pagastā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 224 “Par ūdensapgādes un kanalizācijas 

tarifiem Rundāles, Svitenes un Viesturu pagastā”. 

 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības Bauskas pirmsskolas izglītības iestādes “Pasaulīte” 

attīstības plāna saskaņošanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 225 “Par Bauskas novada pašvaldības 

Bauskas pirmsskolas izglītības iestādes “Pasaulīte” attīstības 

plāna saskaņošanu”. 
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20.p. 

Par papildu finansējumu skolēnu nodarbinātības pasākumam. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 226 “Par papildu finansējumu skolēnu 

nodarbinātības pasākumam”. 

 

 

21.p. 

Par aizņēmumu projekta “Energoefektivitātes paaugstināšana sporta namam “Dartija” 

Iecavā” īstenošanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 227 “Par aizņēmumu projekta 

“Energoefektivitātes paaugstināšana sporta namam “Dartija” 

Iecavā” īstenošanai”. 
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22.p. 

Par projekta pieteikuma “Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā” 

iesniegšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

14 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Jānis Kalniņš, 

Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Inita Nagņibeda, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  2 (Guntis Kalniņš, Rihards Melgailis) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 228 “Par projekta pieteikuma 

“Bezemisiju transporta līdzekļu iegāde Bauskas novadā” 

iesniegšanu”. 

 

 

23.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

(A.Mačeks, I.Tijone) 

Ziņo: A.Mačeks, I.Tijone. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdē. Aicina 

I.Tijoni informēt par diviem precizējumiem pēc Finanšu komitejas sēdes.  

 I.Tijone informē par precizējumiem Skaistkalnes vidusskolas pamatu izbūves sadaļā 

un papildināts rīcības virziens 4.2.punktā par Plūdoņa muzeja ekspozīcijas izveidi. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 229 “Par grozījumiem Bauskas novada 

Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju plānā”. 
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24.p. 

Par valsts reģionālā autoceļa P87 Bauska-Aizkraukle ceļa posma pārņemšanu pašvaldības 

īpašumā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 230 “Par valsts reģionālā autoceļa P87 

Bauska-Aizkraukle ceļa posma pārņemšanu pašvaldības 

īpašumā”. 

 

 

25.p. 

Par zemes piekritību Bauskas novada pašvaldībai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 231 “Par zemes piekritību Bauskas 

novada pašvaldībai”. 
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26.p. 

Par piekrišanas sniegšanu valstij piekritīgās zemes vienības 40940010020 statusa maiņai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 232 “Par piekrišanas sniegšanu valstij 

piekritīgās zemes vienības 40940010020 statusa maiņai”. 

 

 

27.p. 

Par Skaistkalnes pagasta padomes 2008.gada 29.oktobra lēmuma Nr.13 atcelšanu. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Vides un attīstības komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 233 “Par Skaistkalnes pagasta padomes 

2008.gada 29.oktobra lēmuma Nr.13 atcelšanu”. 
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28.p. 

Par atmežošanas atļauju nekustamajā īpašumā “Pintes” Vecsaules pagastā. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 234 “Par atmežošanas atļauju 

nekustamajā īpašumā “Pintes” Vecsaules pagastā”.  

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - Smaidas-13, Ozolaine, Vecsaules 

pagasts, Bauskas novadā dienesta dzīvokļa statusa atcelšanu un nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 235 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - Smaidas-13, Ozolaine, Vecsaules 

pagasts, Bauskas novadā dienesta dzīvokļa statusa atcelšanu 

un nodošanu atsavināšanai”. 
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30.p. 

Par nekustamā īpašuma Ceriņu iela 8, Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 236 “Par nekustamā īpašuma Ceriņu iela 

8, Bauskā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 6”- 6, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 237 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 6”- 6, Rītausmas, 

Īslīces pagasts, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai”. 
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32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 16”- 40, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 238 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma-dzīvokļa “Lauktehnika 16”-40, 

Rītausmas, Īslīces pagasts, Bauskas novadā nodošanu 

atsavināšanai”. 

 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.13 “Misas 

kūdra 1”, Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 239 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.13 “Misas kūdra 

1”, Misa, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai”. 
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34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 “Misas 

kūdra 10”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 240 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.3 “Misas kūdra 

10”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.11 “Misas 

kūdra 12”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 241 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.11 “Misas kūdra 

12”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai”. 
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36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.12 “Silmači”, 

Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 242 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.12 “Silmači”, 

Kurmenē, Kurmenes pagastā nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 

“Lieltenteni 2”, Valles pagasts nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 243 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.5 “Lieltenteni 2”, 

Valles pagasts nodošanu atsavināšanai”. 
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38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Tirgus iela 2C-28, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 244 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Tirgus iela 2C-28, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ziedoņi 26”, Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 245 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Ziedoņi 26”, Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 
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40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Ziedoņi 40”, Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 246 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Ziedoņi 40”, Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma “Īslīces stacija 2”, 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 247 “Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma “Īslīces stacija 2”, Rundāles 

pagastā nodošanu atsavināšanai”. 
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42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma “Mazbērtužas”, Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Mačeks) 

Ziņo: A.Mačeks. 

 Jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Vilnis Gailums, Līga Jankova, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Juris Krievs, Solveiga Lineja, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, 

Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 248 “Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma “Mazbērtužas”, Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai”. 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 25.maijā plkst.11:29. 

 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 65 lp. 

2. 25.05.2023. saistošie noteikumi Nr.7 un paskaidrojuma raksts uz 9 lp. 

3. 25.05.2023. saistošie noteikumi Nr.8 un paskaidrojuma raksts uz 47 lp. 

4. 25.05.2023. nolikums Nr.14 uz 6 lp. 

5. 25.05.2023. nolikums Nr.15 uz 11 lp. 

6. PII “Pasaulīte” Attīstības plāns uz 8 lp. 

7. Bauskas novada Attīstības programmas 2022.-2028.gadam Investīciju plāns uz 149 lp. 

8. 25.05.2023. nolikums Nr.16 uz 9 lp. 

9. 25.05.2023. nolikums Nr.17 uz 4 lp. 

10. Bauskas novada domes priekšsēdētāja vientieka A.Mačeka izsludinātā darba kārtība uz 7 

lp. 

 

 

 

Sēdes vadītājs        Aivars Mačeks 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 

 


